

《单词百科:electorate是什么意思?electorate怎么发音?electorate的解释和用法》

英语单词electorate是什么意思?electorate怎么读?electorate怎么发音?简答网为您整理了electorate的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



electorate怎么读

electorate的读音:[ɪˈlektəreɪt]

electorate的意思

1、n.选民(全体);选举区;[史]选帝侯的爵位[领土];

electorate的近义词

- 1、constituency n.选区;支持者;
- 2、people n.人, 人类;居民;人民;种族;

electorate的双语例句

1、The government was responsible to the electorate.

政府对全体选民负责。

2、Mr Walsh has a keen appreciation of the priorities of the electorate.

沃尔什先生深刻理解选民最为关注的事项。

3、Gandhi was accused by some of trying to appease both factions of the electorate.

一些人指责甘地试图安抚两派选民。

4、There is widespread apathy among the electorate.

选民普遍态度冷淡。

5、Politicians all too often pander to the envious tendencies among the electorate.

政客们常常会迎合选民的妒忌倾向。

6、In the country the vast electorate was restless and adrift.

在国内,广大的选民浮躁不安,旁徨而无所适从。

7、But he capricious and he fails to see how he comes across to the electorate.

但他性情善变,不知道如何给选民留下好印象。

8、Since Independence the electorate has been polarized equally between two parties.

自独立以来支持两个政党的选民已分化为势均力敌的两派。

9、The Government could expect only ingratitude from the electorate.

政府从选民那里得到的只有忘恩负义。

10、It's a question of getting the right mix of policies to appeal to the electorate.

这个问题是要有一能投合选民对的配套政策。

11、Now Japan's electorate has changed the locks.

如今,日本选民改变了心意.

12、The Israeli Prime Minister must be convinced that he will reap a richer harvest of votes by going to the electorate well before October.

必须说服以色列总理, 若在10月份前就尽早走近选民, 他会赢得更多选票。

13、They largely misread the mood of the electorate.

他们很大程度上误读了选民的意图。

14、Polls have offered wildly varying impressions of the support it enjoys among the electorate.

民意调查提供了广泛的关于选民支持或不支持这场战争的看法.

15、The government is directly responsible to the electorate as a whole.

政府直接对全体选民负责.

16、Indeed, there are opinion polls which suggest that half the electorate already feels that way.

实际上, 有民调显示一半的选民已谨慎行事.

17、He has the backing of almost a quarter of the electorate.

他得到了几乎1/4选民的支持。

18、When the generality of the electorate is doing badly, the mood will grow pessimistic.

当多数选民都不予以支持时, 情绪就会变得悲观起来。

以上是简答网为您整理的electorate怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于electorate

的用法、electorate的释义、

electorate的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/electorate>